

On motion of Bill Kempling, it was agreed,—That, as established by the Board of Internal Economy, and if requested, reasonable travelling and living expenses be reimbursed to witnesses who will have appeared before the Committee up to a maximum of two (2) representatives for any one organization.

On motion of Scott Thorkelson, it was agreed,—That during the questioning of witnesses, at any meeting of this Standing Committee, there be allocated up to 10 minutes for each questioner.

At 10:53 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JUNE 6, 1991
(2)

The Standing Committee on Public Accounts met at 9:01 o'clock a.m. this day, in Room 112-N, Centre Block, the Chairman, Jean-Robert Gauthier, presiding.

Members of the Committee present: Eugène Bellemare, Jean-Robert Gauthier, Bill Kempling, Guy Saint-Julien, Jack Whittaker, Douglas Young.

Acting Members present: Peter L. McCreath for Bill Casey; Bob Porter for Scott Thorkelson.

Other Member present: Bruce Halliday.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Richard Domingue, Research Officer.

Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada: Denis Desautels, f.c.a., Auditor General; Raymond Dubois, Deputy Auditor General; D.L. Meyers, Deputy Auditor General; Ronald M. Warme, Deputy Auditor General.

The Order of Reference dated Friday, May 17, 1991, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1992, being read as follows:

Ordered,—That Vote 20 under FINANCE be referred to the Standing Committee on Public Accounts.

The Chairman called Vote 20.

The Auditor General made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

Vote 20 carried.

Ordered,—That the Chairman report to the House Vote 20 under FINANCE in the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1992.

At 10:57 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Clairette Bourque

Clerk of the Committee

Sur motion de Bill Kempling, il est convenu,—Que, conformément aux directives du Bureau de régie interne et sur demande, les témoins ayant comparu devant le Comité soient remboursés de leurs frais de déplacement et de séjour jugés raisonnables, à raison d'au plus deux délégués par organisme.

Sur motion de Scott Thorkelson, il est convenu,—Que lors de l'interrogation des témoins, à l'une ou l'autre des séances du Comité, dix minutes soient accordées à chaque intervenant.

À 10 h 53, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 6 JUIN 1991
(2)

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à 9 h 01, dans la salle 112-N de l'édifice du Centre, sous la présidence de Jean-Robert Gauthier (*président*).

Membres du Comité présents: Eugène Bellemare, Jean-Robert Gauthier, Bill Kempling, Guy Saint-Julien, Jack Whittaker, Douglas Young.

Membres suppléants présents: Peter L. McCreath remplace Bill Casey; Bob Porter remplace Scott Thorkelson.

Autre député présent: Bruce Halliday.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Richard Domingue, attaché de recherche.

Témoins: Du Bureau du vérificateur général du Canada: Denis Desautels, f.c.a., vérificateur général du Canada; Raymond Dubois, sous-vérificateur général; D.L. Meyers, sous-vérificateur général; Ronald M. Warme, sous-vérificateur général.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi du vendredi 17 mai 1991 portant sur l'étude du Budget des dépenses principal pour l'exercice prenant fin le 31 mars 1992:

Il est ordonné,—Que le crédit 20, sous la rubrique FINANCES, soit renvoyé au Comité permanent des comptes publics.

Le président met en délibération le crédit 20.

Le vérificateur général fait un exposé puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

Le crédit 20 est adopté.

Il est ordonné,—Que le président fasse rapport à la Chambre du crédit 20, FINANCES, Budget principal pour l'exercice prenant fin le 31 mars 1992.

À 10 h 57, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Clairette Bourque